
پاسخ به یک جوابیه
پیــرو درج گزارشــی درخصوص بیمارســتان 
روان پزشــکی مدرس نجف آباد بــا تیتر »یک 
بیمارســتان دیگر؛ رینگ تــازه رویارویی!« که 
در این رســانه مورخ 22 تیرماه ســال جاری در 
صفحه 7 روزنامه )صفحه جامعه( درج شد، شاهد 
واکنش های متعددی بودیــم. یکی از این موارد 
جوابیه ای بود که با امضــای دکتر آرش نجیمی 
سرپرســت مدیریت روابط عمومی دانشگاه به 
روزنامه ارســال و در تاریخ 31 تیرماه در صفحه 
جامعه )صفحه7( درج شــد. متعاقب انتشار این 
مطلب اخیراً مرقومــه ای از دکتر خلیل امیرزاده 
سرپرست سابق بیمارستان روان پزشکی مدرس 
به دستمان رســید که با توجه به لزوم بی طرفی 
تحریریــه، اهمیت امکان پاســخگویی طرفین 
دعــاوی و تنویر افکار عمومی ایــن مطلب درج 

می شود.
1 - درابتدا لازم است تشکر خویش را از همکار 
»جدید مدیریتی« جناب دکتر نجیمی اعلام کنم 
که»جوابیه تهیه شده ای« را امضا و ارسال کرده 
اندکه »ناخواسته«ضمن مرورتاریخچه بیمارستان 
مدرس کاســتی ها وخصوصا»بیمــارآزاری« را 
تصریحادر بند 2 و وجود اشــکال در ســاختار و 
سطح نیروی انسانی یعنی مهم ترین عامل واحد 

را تأیید کرده اند.
2 - طبق تصریح بند 3 جوابیه از مهرماه 97 و پیرو 
همان بازدیدها وشــدت یافتن نمود کاستی ها 
واشکالات، ریاست بیمارستان تعویض شد و طی 
ابلاغ 18698 مورخــه 26 آذر 97 وفق ماده 94 
قانون خدمات کشــوری بنده با توجه به سوابق 
مدیریتی ودانش حقوقی به عنوان »سرپرست« 
مرکز مأمور از بیمارستان امید شدم، که بر همگان 
روشن است مطابق قانون مهلت سرپرستی چهار 

ماه بیشتر نیست.
3 - بر خلاف اعلام در بند 5 جوابیه مبنی بر فقدان 
هیچ گونه گزارشــی وانتســاب قصور به بنده با 
هدف »تطهیر مدیریت ارشد دانشگاه« در اذهان 
عمومی و در خصوص »بیمار آزاری« مورد اشاره، 
کلیه وقایع طبق روتین مدیریتی از طریق فضای 
ارتباط مجــازی )واتس آپ( بــه  صورت آنلاین 
)اسکرین شات موجود است( وهم طی نامه 233 
محرمانه با 15 صفحه ضمیمه مورخ 18 خرداد 
98 تحویل مافوق مستقیم شده است و همچنین 
تصویر نامه طی در خواســت تلگرامی ریاســت 
دانشگاه در 22 تیرماه 98 از طریق واتس آپ یعنی 
9 روز قبل از انتشار جوابیه مذکور اطلاع رسانی 
شده است، لیکن حسب دستور مافوق مبنی بر 
تقبل مسئولیت پیگیری و انتقال موارد و برخورد 
با خاطیان و جابه جایی ایشان توسط وی ومکتوم 
ماندن موضوع، اینجانب از هر اقدام دیگری ممنوع 
شدم، ولی در عین حال بنده خبر واسناد مربوطه 
رابه اطلاع ونظر مرجع قضایی حوزه رسانیده ام، 
که متاســفانه مباشــرین تهیه جوابیه از شدت 

تعجیل مغفول مانده اند.
4 - بنده طی همیــن دوران کوتــاه ماموریتی 
وسرپرســت خویش، موفق به اصلاح بســیاری 
از کژی هــا وفرآیندها شــده وهمیــن بس که 
حداقل نزدیک به 80 تخت بستری را به گردونه 
خدمت رســانی اضافه کردم و ســه بخش فوق 
تخصصی »نوجوان پسر«، »سالمندان زن ومرد« 
وتخصصی »مرجوعین قضایی« راایجاد وافتتاح 
کنم که در تاریخ یکم تیرمــاه با حضور مقامات 
ارشد استانی افتتاح و در سیمای مرکز استان نیز 
پخش شد. علاوه بر این، هم گزارشات پیشرفت 
کار و هم نواقصات مرتباً طی نامه های طبقه بندی 
شــده وهم از طریق کانال مجازی به سمع ونظر 
شخص ریاست دانشگاه ودیگر مقامات رسانیده 
شده است، ولی به دلیل»فقدان اراده مثمر ثمر« 
وحتی »توجه« که منجر به درخواست کتبی بنده 
از شخص ریاست دانشگاه جهت بازدید از مرکز 

شد، نتیجه در خوری حاصل نشده است.
5 – برخلاف »بی اخلاقی« انجام شــده توسط 
آمرین ومباشــرین جوابیه با وانمود کردن رفتن 
بنــده در واکنش بــه اتفاقات، صراحتــاً هم در 
فروردین ماه )ماه پایــان مأموریت( وهم در 15 
تیرماه طی نامه رســمی 916 ضمن در خواست 
تعیین تکلیــف وضعیتم ابراز تمایــل به عودت 
شغل تخصصی ام، بی هوشی وحقوق را کرده ام، 
ایکاش ریاست دانشگاه و سایر مقامات ذیربط به 
 جای چنین قلب حقایقی، کمی همت مصروف

»مشکلات قابل حل« می کردند. مستندات جهت 
بررســی در مرجع بی طرف وعالی موجود است. 

واتقوالله حیث کنت".                              

جوابیه

مردم احتیاط کنند

 هجوم گاندوها به برکه ها 
برای یافتن غذا

باشگاه خبرنگاران جوان: معاون محیط 
زیست طبیعی سازمان حفاظت محیط زیست 
در رابطه با هجوم گاندوها بــه برکه های آب 
در جنوب کشــور اظهار کرد: امســال شاهد 
بارش های فراوان و توسعه اکوسیستم ها بودیم، 
به همین دلیل گاندوهــا در مناطق مختلف 
پخش شــدند. حمید ظهرابی افزود: در حال 
حاضر به دلیل فروکش کردن و کاهش حجم 
آب، گاندوهــا در مناطق مختلفــی پراکنده 
شده اند و همین موضوع منجر به خطر افتادن 
جان مردم شده است. وی تصریح کرد: مردم به 
هنگام حضور در محیط هــای آبی طبیعی در 

فصول خشک سال، باید احتیاط کنند.
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جـامـعـه
Society7  

 در مراسم اعطای پروانه کارآموزان 
در استان اصفهان مطرح شد؛

 کشف حقیقت  
نقطه مشترک همه وکلا 

مراسم اعطای پروانه کارآموزان وکالت مرکز 
وکلای قوه قضائیه اســتان اصفهــان برگزار 
شد. در این مراسم انصاف داران، رئیس هیئت 
مدیره مرکز وکلای قوه قضائیه استان اصفهان 
ضمن تبریک به کارآمــوزان به تاکید برخی 
موارد حقوقی که باید مد نظر کارآموزان قرار 

گیرد پرداخت.
حبیبی رئیس دادگستری استان اصفهان نیز 
در این مراسم ضمن تبریک به کارآموزان برای 
کسب این موفقیت گفت: خوشحال باشید که 
به کسوت وکالت در آمدید نه از باب شغل بلکه 
در مســیری قرار گرفته اید که برای کمک به 
کشــف حقیقت، دفع ظلم و رسیدگی به داد 

مظلوم قدم بر می دارید.
وی اذعان داشت: نقطه مشــترکی که همه 
وکلا دارند، کشف حقیقت است. در ادامه این 
مراسم اصفهانی دادســتان عمومی و انقلاب 
اصفهان خطــاب به کارآمــوزان تاکید کرد: 
قطعا در کار شــما  دانش لازم است، اما کافی 
نیست و تجربه کار عملی اهمیت ویژه دارد، 
نباید فراموش کنید که  سر وقت در جلسات 
حاضر شــوید، احترام به قضات و کارمندان 
دادگستری را فراموش نکنید و حواستان باشد  
 اقتدار قوه قضائیه جلوی موکل شما شکسته

 نشود.
وی افزود: صداقت و امانتداری در کار شــما 
بسیار مهم است، هرگز به موکل خود نگویید 
من ضمانت می کنم که مشکل شما را حل کنم 
بلکه شما موظف هستید کار خود را به بهترین 

نحو انجام دهید.
اصفهانی یادآور شــد: در کار خود از حاشیه و 
حاشیه ســازی پرهیز کنید. وکیلی که دنبال 
رابطه باشد وکیل موفقی نیست بنابر این همه 
قدرت شما باید این باشــد که بتوانید دلایل 
محکمه پسند پیدا کرده و از موکل خود دفاع 
کنید. اگــر وکیلی واقعا دنبال عدالت باشــد 
می تواند قضات را کمک کند لذا هدف شما از 

شروع کار احقاق حق باشد. 

شهردار کرج:

 آماده بازسازی
 کاخ مروارید هستیم

 

شهردار کرج در جلسه شــورای برنامه ریزی 
اظهار کــرد: با هماهنگی هــای انجام گرفته 
25 هکتار از اراضی فضای سبز کاخ مروارید 
به شــهرداری کرج تحویل داده شــد. علی 
کمالی زاده با اشاره به ضرورت بازسازی کاخ 
مروارید افزود: شهرداری کرج آماده بازسازی 
این مجموعه تاریخی و فرهنگی است. شهردار 
کرج با اشاره به استقرار کارشناسان سازمان 
سیما، منظر و فضای ســبز در کاخ مروارید، 
افزود: امیدوارم بتوانیم ظــرف مدت دو ماه 
پیرایش خوبی در حوزه فضای سبز کاخ انجام 
دهیم. وی یادآور شــد: پس از بازسازی، آثار 
فاخر فرهنگی هنری شهر در کاخ مروارید به 

نمایش گذاشته می شود. 
این مســئول در بخش دیگــر صحبت های 
خود به استقبال خوب شــهروندان از سامانه 
نظام پیشــنهادات شــهروندی شــهرداری 
کرج پرداخت و یادآور شــد: با بهره مندی از 
این ســامانه می توانیم علاوه بر بهبود رابطه 
شهروندان با مدیریت شهری از پیشنهادات 
مؤثر برای رفع مشــکلات شــهری استفاده 
کنیم. شــهردار کرج با تاکید بــر اینکه عدم 
پاسخگویی به موقع به سامانه نظام پیشنهادات 
شهروندی می تواند به بی اعتمادی شهروندان 
منجر شــود، از مســئولان خواســت زمینه 
 پاسخگویی شایسته به شــهروندان را فراهم

 کنند.

حادثه 

خبر ویژه 

وجود ۱۷ متقاضی فرزندخواندگی به ازای یک کودکآماده گسترش همکاری با لبنان هستیم
ایرنا: وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: آماده گسترش همکاری  با لبنان و کمک به این کشور در حوزه بهداشت و 
سلامت هستیم. سعید نمکی در نشست با »جمیل جبق« وزیر بهداشت لبنان گفت: حزب اله یار دیرین ایران در منطقه و مایه 
دلگرمی رهبری ایران است و ما خود را مکلف به حمایت از لبنان می دانیم. وی اضافه کرد: ما امکانات وسیعی در زمینه بهداشت 
و سلامت داریم.97 درصد داروهای مورد نیاز خود را در داخل کشور تأمین می کنیم و تصمیم داریم در آینده نزدیک همه داروها 
داخل کشور تولید شود. اکنون به درجه ای از پیشرفت رسیده ایم که خدمات بهداشت و ســلامت را به میهمانان خارجی ارائه 
می دهیم. نمکی تاکید کرد: آمادگی داریم در زمینه دارو، تجهیزات پزشکی و همچنین حوزه درمان و آموزش به ملت لبنان کمک 

کنیم. همچنین قصد داریم برنامه مشترک پنج ساله همکاری ها بین دو کشور را نیز تدوین کنیم.   

ایسنا : مدیرکل امور کودکان و نوجوانان سازمان بهزیستی کشور با بیان اینکه در استان تهران 17 متقاضی فرزندخواندگی برای یک کودک وجود 
دارد، ادامه داد: این در حالیست که میانگین کشوری 10 متقاضی برای یک کودک است. سید منتظر شبر با بیان اینکه سامانه فرزند خواندگی به 
شکل پایلوت در تهران اجرا شده است، افزود: این طرح موفقیت آمیز بود، اما برخی نواقص نیز وجود داشت. در حال حاضر نیز بنا داریم تا این طرح را 
با دستور رئیس سازمان بهزیستی کشور به شکل کشوری اجرا کنیم. وی افزود: کارهای اولیه مربوط به جزئیات این سامانه و محتوای آن انجام شده 
و در تلاش هستیم تا پایان مردادماه  آن را رونمایی کنیم. مدیرکل امور کودکان و نوجوانان سازمان بهزیستی کشور با اشاره به اینکه سال گذشته 
1400 کودک به فرزندخواندگی پذیرفته شدند، اظهار کرد:  این کودکان نیمی دختر و نیمی پسر بودند، اما تمایل برای سرپرستی فرزندان دختر 

بیشتر است، اما به دلیل افزایش مدت زمان انتظار، خانواده ها سرپرستی فرزند پسر را نیز می گیرند.

سرپرست دانشــگاه علوم پزشکی گیلان، در جمع 
پزشــکان خانواده، با بیان اینکه پرداخت مطالبات 
به حق پزشکان خانواده باید در اولویت قرار بگیرد، 
اظهار داشــت: نحوه پرداخت مطالبات پزشــکان 
خانواده باید مشخص شود و در صورت اعمال ضریب 
حضور، نحوه تخصیص ها روشن باشد. دکتر سالاری 
با اشــاره به اینکه بهبود شــاخص های بهداشت و 
سلامت جامعه نیازمند مشارکت پزشکان خانواده 
است، تصریح کرد: جزئیات پرداخت حقوق پزشکان 
خانواده، از ابتدای سال و پیش از انعقاد قرارداد باید 
تبیین می شد تا این قشر از بدنه بهداشت و درمان 
جامعه، بر اساس آن تصمیم گیری کنند. وی تاکید 
کرد: باید همه تلاش خود را به کار بگیریم تا دانشگاه 
و احقاق مطالبات به حق کارکنــان، تلاش کنند. در این خصوص، همه مدیران باید برای یکسان سازی علوم پزشکی گیلان از بقیه دانشگاه ها عقب نباشد. 

گفتنی اســت، در نشست مشــترک سرپرست 
دانشگاه علوم پزشکی گیلان با نمایندگان پزشک 
خانواده، معاون توســعه مدیریت و منابع و معاون 
بهداشتی دانشــگاه، رئیس بیمه سلامت و جمعی 
از کارشناسان و مسئولان دانشــگاه علوم پزشکی 
گیلان حضور داشتند. همچنین در این نشست، با 
تبیین جزئیات و مسائل مربوط به پرداخت حقوق 
پزشکان خانواده، مقرر شد؛ روند پرداخت مطالبات 
پزشکان خانواده در ســطح وزارت بهداشت مورد 
پیگیری قرار گیرد. پزشکان حاضر در جلسه نیز با 
بیان نقطه نظرات خود، خواستار پیگیری و رفع موانع 
موجود پزشک خانواده در گیلان شدند. لازم به ذکر 
است، برنامه پزشک خانواده با هدف توزیع عادلانه 
سلامت بین همه اقشار جامعه و در راستای تحقق 
سیاســت های ابلاغی مقام معظم رهبری و برنامه 

پنجم توسعه در کشور اجرا شده است.

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی گیلان:

بهبود سلامت جامعه نیازمند مشارکت پزشکان خانواده است

عکس خبر 

نخستین جلسه رسیدگی به اتهامات شش نفر از متهمان شرکت های آرمان 
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قاضی قاسمی در مجتمع امام خمینی)ره( برگزار شد. 
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عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر قم 
با تأکید بر تسریع در روند ساماندهی هر چه 
سریع تر صنوف مزاحم سطح شهر از سوی 
شهرداری، گفت: شهرداری قم با ارتباطی که 
با اتحادیه ها و ذی نفعان فعال در این حوزه  
دارد، روند ساماندهی را تسریع کند. حسن 
طلایی اظهار داشت: طبق بند 20 ماده 55 
قانون شهرداری ها مأموریت جاری و ساری 
شهرداری ها ساماندهی صنوف مزاحم است، 
در این راستا شهرک صنوف با مساحت 130 
هکتاری در کیلومتر 5 جاده قدیم قم- تهران 
در حال احداث اســت. عضو هیئت رئیسه 
شورای اسلامی شــهر قم با بیان اینکه این 
شهرک در قالب سه ســایت طراحی شده 
است، گفت: سایت آهن فروشان، سایت درب 
و پنجره سازی و قطعاتی با کاربری خدمات 
عمومی در این شهرک طراحی شده است. 

طلایی خاطرنشــان کرد: در این شهرک، 
سایت آهن فروشــان به مساحت 250 هزار 
مترمربع، ســایت درب و پنجره ســازی با 
مســاحت 194 هزار مربع به صنف درب و 
پنجره ســازان اختصاص یافته و قطعاتی با 
کاربری خدمات عمومی در مساحت های 60، 
80 و 100 مترمربع برای خدمات عمومی و 
مشاغل مختلف در نظر گرفته شده است. وی 
ادامه داد: در حال حاضر از این ســه سایت، 
زیرساخت های فاز آهن فروشان آماده شده و 

شهرک صنوف آمادگی پذیرایی از صاحبان 
این مشاغل را دارد. این صنف به این شهرک 
انتقال پیدا می کند و بقیه مشاغل مزاحم شهر 
قم نیز باید به مرور زمان ســاماندهی شوند. 
عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر قم 
با تأکید بر تسریع در روند ساماندهی هر چه 
سریع تر صنوف مزاحم سطح شهر از سوی 
شهرداری، گفت: شــهرداری قم با ارتباطی 
که با اتحادیه ها و ذی نفعان فعال در این حوزه 
دارد، روند ساماندهی را تسریع کند. طلایی 
ادامه داد: در کل مناطق استان قم در حدود 
صد واحد اولیه که در آلودگی ســطح شهر 
اثرگذار هستند شناسایی و به آن ها اخطار 
داده شده اســت. وی با بیان اینکه به دنبال 
ســاماندهی صنوف مزاحم در سطح شهر 
هستیم، ابراز کرد: هسته مرکزی شهر محل 
عبور و مرور زائران کریمه اهل بیت)س( بوده 
و باید این منطقه از نظر بصری نمود بهتری 

پیدا کند.

عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر قم:

صنوف مزاحم قم باید هر چه سریع تر ساماندهی شود

قم محمد  توکلی /  گروه جامعه 
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یلدا توکلی / گروه جامعه
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زن ها، سوار بر موتور عدالت می شوند
تجسم تساوی حقوق در خیابان های شهر

یادش بخیــر! مادربزرگی داشــتم که 
هروقت موضوع جدیدی بــرای او تابو 
محسوب می شد، می گفت: زمانه عوض 
شده! حالا به حرف او می رسیم که واقعاً 
زمانه عوض شده است. چه بخواهیم  و 
چه نخواهیم، این روزها پای تســاوی 
حقوق زن و مرد و مهم نبودن جنسیت 
در تعیین حقوق شــهروندی در میان 
اســت. تا چند وقت پیش، مشکل ورود 
زنان به اســتادیوم را داشتیم و حالا دم 
از نگرانی در زمینه موتورســواری زنان، 
دغدغه مان شده اســت؛ مسئله ای که 
چندان بــه مذاق پلیــس راهور خوش 
نیامــده و تقاضای تجدیدنظــر در این 
زمینه را داشته است. جالب اینجاست 
که هنوز چند ساعتی از حکم شعبه 31 
دیوان عدالت اداری مبنی بر الزام پلیس 
راهور به »صــدور گواهی نامه رانندگی 
موتورســیکلت برای زنان«، نمی گذرد 
که پلیس پا پیش گذاشته و از اخلال در 
نظم و امنیت و تسری ندادن آن به عموم 
گفته است. به اعتقاد پلیس راهور، در این 
حکم رأی متناقض وجود دارد و با موازین 

و قوانین جوردرنمی آید. در کنار قوانین 
نانوشته ای که پلیس از آن نام می برد و 
خود را موظف به اجرا و تصمیمات قطعی 
می داند، مدیرکل امور بانوان استانداری 
تهــران در موضعی جداگانــه و مخالف 
عنوان کرد: برخی مطالبات وجود دارند 
که ممکن اســت مطالبه قشــر خاصی 

از زنان باشــد که اگر توجه کردن به آن 
اخلالی در نظم، اخلاق عمومی و امنیت 
اجتماعــی زنان و جامعــه ایجاد نکند، 
اصرار بر نادیده گرفتن آن مطالبه چندان 
جالب نیست. اما اصرار بر نادیده گرفتن 
این حکم از اکنون شــروع شده است و 
معلوم نیست تا کجا پیش برود. سیکل 

معیوبی که موجب می شــود تنها و تنها 
هزاران ساعت صرف بحث و جدل شود 
و بعد از مکاتبات بالاخره راه اول انتخاب 
شــود. متاسفانه همیشــه در جامعه ما 
جنس دوم و فعالیت های مربوط به این 
جنس تابو شــمرده می شــده است. از 
سال ها پیش که زنان حق درس خواندن 

و مدرسه رفتن نداشــتند تا به امروز که 
نیمــی از صندلی های دانشــگاه ها را از 
آن خود کرده اند، زنان همیشه با موانع 
بســیار در بازگرفتن حق وحقوق  شــان 
روبه رو بوده انــد. گاهی حــق ورود به 
مراکزی را نداشته اند که ممکن است با 
عرف جور درنیاید و گاه از حق مسلم شان 
به دور افتاده اند. شــاید بایــد باز به این 
 جمله اکتفا کنیم که زمانه عوض شــده
 اســت.  دیگر زنان مــا آن معصومان و 
مظلومانی نیســتند که در پستوها جا 
داشــتند و از منظرها پنهان می شدند. 
حالا زنان مــا در جایگاه هــای بزرگی 
کرسی نشــین شــده اند؛ از معاون وزیر 
گرفته تا وکیل و اســتاد دانشگاه، نقش 
پررنــگ زنان دیــده می شــود. در این 
میان مردان هم این فرهنگ را به خوبی 
پذیرفته اند که زنان نیــز حق زندگی و 
تســاوی حقوقی برابر را دارند. در پایان 
شــاید بهتر اســت از هزاران ساعت و 
دقیقه وثانیه بحــث و گفت وگو درباره 
کوچک ترین حقوق زنــان بگذریم و به 
جای این سنگ اندازی ها، یادمان باشد 
که برنده ماجــرا، مطالباتی اســت که 

نمی توان از آن ها چشم پوشی کرد.

ذر
ی آ

مای
سین

م 
فیل

 از 
یی

ما
در ن

ی 
ریم

ی ک
یک

ن

دریا قدرتی پور / گروه فرهنگ و هنر
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مدیرکل امور بانوان استانداری تهران:

موتورسواری زنان؛ مطالبه ای که باید به آن پاسخ داد
مدیرکل امور بانوان استانداری تهران، درباره صدور حکم شعبه 31 دیوان عدالت اداری مبنی بر الزام پلیس راهور 
به »صدور گواهی نامه رانندگی موتورسیکلت برای زنان«، بیان کرد: برخی مطالبات وجود دارند که ممکن است 
مطالبه قشر خاصی از زنان باشد که اگر توجه کردن به آن اخلالی در نظم، اخلاق عمومی و امنیت اجتماعی زنان 
و جامعه ایجاد نکند، اصرار بر نادیده گرفتن آن مطالبه چندان جالب نیست. ثریا شارقی، در گفت وگو با ایسنا 
افزود: موتورسواری زنان همانند ماشین سواری زنان عربستان است که زمانی تابو بود و اکنون برطرف شده است. 
درحال حاضر خودروهای تک سرنشین بسیاری در سطح شهر تردد می کنند و اگر استفاده از موتورسیکلت،  
فرهنگ سازی شود، به نوعی به ترافیک کشور کمک می شود؛ ضمن این که اگر این موضوع به فرهنگ تبدیل 
شود، دوچرخه سواری زنان نیز فرهنگ سازی می شود تا مقداری از مشکلات ترافیکی کاسته شود. مدیرکل امور 
بانوان استانداری تهران ضمن بیان این که در حال حاضر استفاده از موتورسیکلت نسبت به خودرو در بسیاری 
از کشورها غالب است و از سوی دیگر به قدری موتورسواری زنان در این کشورها عادی است که برای این امر 

برنامه ریزی جدایی دارند، تاکید کرد: از این موضوع بسیار استقبال می کنم.

رئیس کمیسیون سلامت شورای اسلامی شهر تهران:

پلیس شرایط صدور »گواهی نامه موتورسیکلت برای زنان« را فراهم کند
رئیس کمیسیون سلامت شورای اسلامی شهر تهران، درباره صدور حکم یکی از شعب دیوان عدالت 
اداری مبنی بر الزام پلیس راهور به صدور گواهی نامه رانندگی موتورسیکلت برای زنان، گفت: این اقدام 
 مثبتی است و امیدواریم پلیس و دستگاه های انتظامی شــرایط لازم را فراهم سازند و همکاری کنند.

زهرا صدراعظم نوری، در گفت وگو با ایسنا گفت: تعداد موتورسواران زن در جامعه ما خیلی نیست؛ اما 
همان تعدادی که علاقه مند هستند باید شرایطی فراهم شود که گواهی نامه بگیرند و براساس قانون اقدام 
کنند و تخلفی صورت نگیرد. وی ادامه داد: انشااله این زنان نیز با رعایت شئونات و ارزش های حاکم بر 
کشور، به این کار مبادرت ورزند و براساس ضوابط عمل کنند. بی تردید اقدام دیوان عدالت اداری بسیار 
موثر و خوب است؛ امیدواریم پلیس هم همکاری کند.این عضو شورای شهر تهران گفت:  به عنوان یک 
زن که 50 درصد جمعیت جامعه را تشــکیل می دهند، از این موضوع استقبال می کنم تا شرایط برابر 
فراهم شود. تعداد موتورسواران زن زیاد نیست و نمی تواند ایجاد نگرانی کند؛ ضمن این که حتما این 

افراد با رعایت شئونات و ارزش های حاکم بر جامعه اقدام به این کار خواهند کرد.


